
STAROSTA INFORMUJE

Zápisy ze zasedání ZMČ zveřejňujeme vzhledem k transparentnosti  v  plném znění, upraveném z důvodu dodržení přiměřenosti 
rozsahu zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů v platném znění. Originály zápi-

su a usnesení jsou k nahlédnutí u tajemníka ÚMČ.     

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTSKÉ ČÁSTI 
PRAHA – VELKÁ CHUCHLE č. 1/2012

konaného dne 30.1.2012 od 18.00 hodin.

Místo konání:  Jídelna ZŠ Charlotty Masarykové
Přítomni:  Mgr. Melichar, Ing. arch. Vokurka, Ing. Petr, p. Čahoj, Ing. Kozický, p. Benčat,  
Omluveni: Mgr. Dudášová, Mgr, Felixová, p. Fresl, p. Kadeřábek, Bc. Šatra.
Veřejnost: 12 (viz prezenční listina)

Zasedání zastupitelstva zahájil a řídil starosta Mgr. Martin Melichar.

Jednání bylo zahájeno v 18,05 hodin konstatováním, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlášeno, je usnášeníschopné, jelikož je přítomno 6 
členů zastupitelstva (nadpoloviční většina členů).
Starosta následně navrhl obsazení funkce dvou ověřovatelů zápisu z řad přítomných členů zastupitelstva, kdy do funkce ověřovatelů zápisu byli navr-
ženi: p. Vokurka a p. Benčat a dále předložil návrh na obsazení funkce zapisovatele, a to p. Viléma Schulze – tajemníka ÚMČ a dal o něm hlasovat:
ZMČ schvaluje, aby ověřovateli zápisu č. 1/2012 byli p. Kozický a p. Čahoj a zapisovatelem p. Schulz.
Hlasování:
Pro:  6 (Melichar, Vokurka, Petr, Čahoj, Benčat, Kozický)
Proti:  0
Zdrželi se: 0  

Starosta sdělil, že zápis č. 19/2011 z předchozího zasedání zastupitelstva konaného dne 19.12.2011 byl ověřen oběma ověřovateli, proti kterému 
dnes přednesla formou emailu na adresu starosty MČ a podatelny ÚMČ námitky členka ZMČ paní Felixová. O předložených námitkách proti zápisu 
se rozhodne na nejbližším (únorovém) zasedání ZMČ.   

Před schválením programu vyzval starosta přítomné zastupitele k předložení návrhů na jeho doplnění. 

Vzhledem k tomu, že nebyl předložen žádný návrh, dal starosta dal hlasovat o programu zasedání dle pozvánky ze dne 23.1.2012: 

Program:  
1. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele
2. Schválení zápisu č. 18/2011 (námitky zastupitelů)
3. Žádost o souhlas s konáním závodu automobilů do vrchu (nesouhlas občanů s jeho konáním)
4. Dokončení projednání závěrů dopravní studie 
5. Úprava webové stránky ÚMČ (záložka Otázky a odpovědi)
6. Dodatek č. 1 k jednacímu řádu ZMČ
7. Finanční záležitosti (opatření tajemníka č. 3 a č. 4/2011, rozpočtové úpravy)
8. Majetkové záležitosti
9. Stavební záležitosti (námitky k celoměstsky významným změnám III – 2746)
10. Informace z kontrolního výboru
11. Různé 

ZMČ schvaluje program 1. zasedání ZMČ podle návrhu uvedeného v pozvánce ze dne 23.1.2012.
Hlasování:
Pro:   6 (Melichar, Vokurka, Petr, Čahoj, Benčat, Kozický)
Proti:   0 
Zdrželi se:  0

K bodu 2  - schválení zápisu č. 18/2011 (námitky zastupitelů)

Starosta shrnul v důvodové zprávě přehled námitek zastupitelů k zápisu č. 18/2011 ze dne 21.11.2011, které budou k tomuto zápisu přiloženy formou 
přílohy (jedná se o námitky starosty, paní Felixové a paní Dudášové).  
Do rozpravy se nikdo nezapojil. 

Starosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

ZMČ, po projednání předložených námitek zastupitelů (viz příloha), schvaluje zápis ze zasedání ZMČ Praha – Velká Chuchle č. 18/2011 konaného 
dne 21.11.2011.
Hlasování:
Pro:  6 (Melichar, Vokurka, Petr, Čahoj, Benčat, Kozický)
Proti:  0
Zdrželi se: 0  
Zodpovídá: starosta, tajemník ÚMČ Termín: ihned

K bodu 3  - žádost o souhlas s konáním závodu automobilů do vrchu (nesouhlas občanů s jeho konáním)

Předseda výboru dopravy a bezpečnosti seznámil přítomné s nesouhlasem (peticí) 62 podepsaných občanů s konáním automobilových závodů ve 
Velké Chuchli a žádostí Patera Citroen klubu o souhlas s konáním závodu automobilů do vrchu v termínu 22.9.2012 na trati Velká Chuchle – Slivenec, 
kterou žadatel následně zrušil vzhledem k strukturálním změnám na ÚAMK. Na závěr úvodního slova předkladatel přednesl negativní stanovisko 
výboru dopravy a bezpečnosti ke konání závodu.    
Starosta zahájil rozpravu – jména diskutujících:
Melichar, Petr, Čahoj, Vokurka, Kozický, Červenková, Šimek (veřejnost). 
Předmět rozpravy:
rekapitulace pořádání závodu automobilů do vrchu na trati Velká Chuchle – Slivenec v minulosti včetně postoje dotčené MČ Slivenec, pozitivní v. 
negativní dopady závodu na životní prostředí a občany MČ, ekonomická stránka (případný fi nanční přínos pro MČ) a možnost záruky, že se do bu-
doucna tento závod již neuskuteční.

Na závěr rozpravy citoval pan Kozický návrh na usnesení, které ZMČ vzalo na vědomí. 



ZMČ bere na vědomí žádost předsedy klubu Patera Citroen klub, Vrážská 1498, 153 00 Praha 5 (ze dne 10.1.2012) o souhlas s konáním závodu 
automobilů do vrchu v termínu 22.9.2012 na trati Velká Chuchle - Slivenec, zrušení této žádosti ze dne 25.1.2012, nesouhlas 62 podepsaných občanů 
s konáním automobilových závodů ve Velké Chuchli (petice) ze dne 2.12.2011 a doporučení výboru dopravy a bezpečnosti ZMČ ze dne 23.1.2012 
původní žádost zamítnout. 

K bodu 3  - žádost o souhlas s konáním závodu automobilů do vrchu (nesouhlas občanů s jeho konáním)

Předseda výboru dopravy a bezpečnosti seznámil přítomné s nesouhlasem (peticí) 62 podepsaných občanů s konáním automobilových závodů ve 
Velké Chuchli a žádostí Patera Citroen klubu o souhlas s konáním závodu automobilů do vrchu v termínu 22.9.2012 na trati Velká Chuchle – Slivenec, 
kterou žadatel následně zrušil vzhledem k strukturálním změnám na ÚAMK. Na závěr úvodního slova předkladatel přednesl negativní stanovisko 
výboru dopravy a bezpečnosti ke konání závodu.    
Starosta zahájil rozpravu – jména diskutujících: Melichar, Petr, Čahoj, Vokurka, Kozický, Červenková, Šimek (veřejnost). 
Předmět rozpravy: rekapitulace pořádání závodu automobilů do vrchu na trati Velká Chuchle – Slivenec v minulosti včetně postoje dotčené MČ Slive-
nec, pozitivní v. negativní dopady závodu na životní prostředí a občany MČ, ekonomická stránka (případný fi nanční přínos pro MČ) a možnost záruky, 
že se do budoucna tento závod již neuskuteční. 
Na závěr rozpravy citoval pan Kozický návrh na usnesení, které ZMČ vzalo na vědomí.
ZMČ bere na vědomí žádost předsedy klubu Patera Citroen klub, Vrážská 1498, 153 00 Praha 5 (ze dne 10.1.2012) o souhlas s konáním závodu 
automobilů do vrchu v termínu 22.9.2012 na trati Velká Chuchle - Slivenec, zrušení této žádosti ze dne 25.1.2012, nesouhlas 62 podepsaných občanů 
s konáním automobilových závodů ve Velké Chuchli (petice) ze dne 2.12.2011 a doporučení výboru dopravy a bezpečnosti ZMČ ze dne 23.1.2012 
původní žádost zamítnout. 

K bodu 4  - dokončení projednání závěrů dopravní studie 

Předseda výboru dopravy a bezpečnosti opětovně seznámil přítomné se závěry dopravní studie a zejména s dvěma body, které byly staženy z minulého za-
sedání ZMČ týkající se problematiky nadjezdu přes železniční trať nebo přípravy mimoúrovňového křížení železniční trati jiným způsobem než nadjezdem. 
Na závěr úvodního slova předkladatel navrhl o předložených usneseních hlasovat již na tomto zasedání z důvodu opakované nepřítomnosti kompletního 
počtu členů ZMČ.  
Starosta zahájil rozpravu – jména diskutujících:
Vokurka.
Předmět rozpravy:
geneze návrhu zpracovaného fi rmou Metroprojekt Praha a.s. v dokumentaci pro stavební povolení a v dokumentaci pro územní rozhodnutí z 11/2005 a jeho 
současný stav.   

Po skončení rozpravy dal starosta hlasovat o předložených návrzích usnesení: 

a) ZMČ ukládá, na základě doporučení výboru dopravy a bezpečnosti ze dne 14.11.2011, starostovi a zástupci starosty podnikat kroky vedoucí k zastavení 
přípravy nadjezdu přes železniční trať podle návrhu zpracovaného fi rmou Metroprojekt Praha a.s. v dokumentaci pro stavební povolení a v dokumentaci pro 
územní rozhodnutí z 11/2005, a to až do doby, než se ukáže, že je výstavba mimoúrovňového křížení nutná a není proveditelná jiným způsobem.
Hlasování:
Pro:  6 (Melichar, Vokurka, Petr, Čahoj, Benčat, Kozický)
Proti:  0
Zdrželi se: 0  
Zodpovídá: starosta, zástupce starosty   Termín: průběžně
  
b) ZMČ ukládá, na základě doporučení výboru dopravy a bezpečnosti ze dne 14.11.2011, starostovi a zástupci starosty podnikat kroky vedoucí k přípravě 
mimoúrovňového křížení železniční trati jiným způsobem než nadjezdem podle návrhu zpracovaného fi rmou Metroprojekt Praha a.s. v dokumentaci pro 
stavební povolení a v dokumentaci pro územní rozhodnutí z 11/2005, a to např. podjezdem, bude – li to technicky možné, pro případ, že by se ukázalo, že 
je výstavba mimoúrovňového křížení nutná.
Hlasování: 
Pro:      6 (Melichar, Vokurka, Petr, Čahoj, Benčat, Kozický)
Proti:  0
Zdrželi se:  0  
Zodpovídá:      starosta, zástupce starosty    Termín: průběžně

K bodu 5  - úprava webové stránky ÚMČ (záložka Otázky a odpovědi)

Zástupce starosty seznámil přítomné se situací probíhajících diskuzí na webových stránkách Velké Chuchle, návrhem řešení modulů Otázky a od-
povědi, Diskusní fórum a Komentáře a se základními pravidly pro užití Otázek a odpovědí a připomněl Pravidla diskuze schválená na zasedání ZMČ 
dne 31.1.2011.
Na závěr úvodního slova starosta doplnil předkladatele sdělením, že nejde v žádném případě o zpochybnění práva občanů na informace, jejichž po-
skytnutí se tímto veřejným způsobem domáhají, ale o zpochybnění způsobu, jakým tito občané činí. Právo na svobodný přístup k informacím zajišťují 
právní předpisy. Jsou stanovena pravidla pro podávání žádostí o informace, lhůty, ve kterých mají být odpovědi zpracovány, a v neposlední řadě 
jsou stanoveny výše úhrady nákladů na zpracování odpovědí. Pokud se tedy občané domáhají svých práv na informace, nechť používají zákonných 
prostředků.   
Do rozpravy se nikdo nezapojil.
  
Pan Petr svou technickou poznámkou doporučil pro příště kratší a jednodušší návrh usnesení.

Starosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 
ZMČ schvaluje: 

1. úpravu modulu Otázky a odpovědi takto:
Modul Otázek a odpovědí bude upraven do podoby jakou má např. MČ Praha 16. Rozsah prostoru pro otázku bude omezen na 500 znaků. 
Princip: Otázky a odpovědi na ně se objeví až po jejich zodpovězení. Pokud některá z otázek nebude zodpovězena, resp. bude považována za 
neodpovídající danému modulu, bude tazatel na tuto skutečnost elektronickou poštou upozorněn a bude mu doporučeno, aby dotaz resp. žádost o 
informace podal v souladu s obecně závaznými právními předpisy písemně. 
Každý „dotaz“ by měl obsahovat pouze jednu otázku. Otázky nejdříve přijdou administrátorovi a ten je rozešle kompetentním osobám. Až po zodpo-
vězení bude otázka spolu s odpovědí zveřejněna na webu. Administrátorem bude starostou určený pracovník úřadu. Pokud nebude zřejmé, komu 
otázku přidělit bude přeposlána starostovi.
Dotazy budou distribuovány podle témat jednotlivým zastupitelům, majících tato témata v kompetenci s upozorňujícím e-mailem starostovi a zástupci 
starosty. Přílohou č. 1 tohoto usnesení jsou základní pravidla užití Otázek a odpovědí. Na únorové zasedání ZMČ budou připravena ke schválení 
podrobná pravidla užití Otázek a odpovědí. 
2. úpravu modulu Diskusní fórum takto:
Stávající podobu Diskusního fóra bude nahrazena modulem, jaký mají v současné době Otázky a odpovědi. Do takto vytvořeného Diskusního fóra 
budou přesunuty příspěvky z obou stávajících modulů. Nebudou sekce a podsekce, pouze chronologicky seřazené příspěvky.
Princip: Po vložení diskusního příspěvku bude možnost k tomuto příspěvku diskutovat. V Diskusním fóru nebudou moci být pokládány „otázky“ zastu-
pitelům a úředníkům MČ, k tomu bude nadále sloužit pouze modul Otázky a odpovědi. 
Pravidla diskuze se použijí stávající, do měsíce budou zrevidována a připravena ke schválení na další zasedání ZMČ (příloha č. 2).
3. úpravu modulu Komentáře takto:
Budou připravena pravidla užití tohoto modulu a připravena ke schválení na další zasedání ZMČ. ZMČ pověřuje starostu a zástupce starosty:
a. provedením schválených bodů 1 – 3 s termínem bezodkladně,
b. přípravou:
i. podrobných pravidel pro užití sekce „Otázky a odpovědi“,
ii. informace o provedené revizi pravidel Diskusního fóra případně vytvořením návrhu nových pravidel,
iii. pravidel užití modulu Komentáře do termínu povinného předání podkladů na únorové zasedání ZMČ na úložiště.



ZMČ částečně  ruší  usnesení  ZMČ  č. 6/7 ze  dne 31.1.2011, jehož  obsahem je  mj. úprava diskuzí na webových  stránkách  ÚMČ,  tímto  usnesením  
pozbývá  usnesení  č. 6/7  platnosti, s výjimkou přílohy, která upravuje Pravidla diskuze.
Hlasování: 
Pro:  6 (Melichar, Vokurka, Petr, Čahoj, Benčat, Kozický)
Proti:  0
Zdrželi se:  0  
Zodpovídá: starosta, zástupce starosty   Termín: 23.2.2012

K bodu 6  - dodatek č. 1 k jednacímu řádu ZMČ

Starosta seznámil přítomné s návrhem na změnu jednacího řádu ZMČ týkající se článku XI. Zápis a usnesení v bodě 2, který byl doporučen MHMP, a 
to odst. 2 písm. f), h) a j) upřesnit užívanou terminologií v souladu s ustanovením § 65 zákona o hl. m. Praze a stanovit postup předkládání případných 
námitek zastupitelů proti zápisu ZMČ (rozšířen původní text o bod 10). Drobná úprava se týká článku XII. Výbory zastupitelstva, kde se v úvodní větě 
odst. 1 slovo „kontrolní orgány“ mění na „poradní orgány“. Účinnost Dodatku č. 1 jednacímu řádu ZMČ se navrhuje dnem schválení ZMČ, tj. dnem  
30.1.2012. Do rozpravy se nikdo nezapojil.
       
Starosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 
ZMČ schvaluje Dodatek č. 1 k Jednacímu řádu Zastupitelstva městské části Praha – Velká Chuchle s účinností ode dne 30.1.2012.  
Hlasování: 
Pro:  6 (Melichar, Vokurka, Petr, Čahoj, Benčat, Kozický)
Proti:  0 
Zdrželi se: 0 
Zodpovídá:       starosta, tajemník ÚMČ  Termín: ihned 

K bodu 6  - dodatek č. 1 k jednacímu řádu ZMČ

Starosta seznámil přítomné s návrhem na změnu jednacího řádu ZMČ týkající se článku XI. Zápis a usnesení v bodě 2, který byl doporučen MHMP, a 
to odst. 2 písm. f), h) a j) upřesnit užívanou terminologií v souladu s ustanovením § 65 zákona o hl. m. Praze a stanovit postup předkládání případných 
námitek zastupitelů proti zápisu ZMČ (rozšířen původní text o bod 10). Drobná úprava se týká článku XII. Výbory zastupitelstva, kde se v úvodní větě 
odst. 1 slovo „kontrolní orgány“ mění na „poradní orgány“. Účinnost Dodatku č. 1 jednacímu řádu ZMČ se navrhuje dnem schválení ZMČ, tj. dnem  
30.1.2012. 
Do rozpravy se nikdo nezapojil.       
Starosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 
ZMČ schvaluje Dodatek č. 1 k Jednacímu řádu Zastupitelstva městské části Praha – Velká Chuchle s účinností ode dne 30.1.2012.  
Hlasování: 
Pro:  6 (Melichar, Vokurka, Petr, Čahoj, Benčat, Kozický)
Proti:  0 
Zdrželi se: 0 
Zodpovídá:       starosta, tajemník ÚMČ  Termín: ihned 

K bodu 7  - fi nanční záležitosti (opatření tajemníka č. 3 a č. 4/2011, rozpočtové úpravy)

7.1. Předseda fi nančního výboru předložil rozpočtové úpravy za 12/2011 – 2. část v příjmové a ve výdajové části rozpočtu, které byly realizovány na 
základě schválení starosty MČ a byly doporučeny ke vzetí na vědomí fi nančním výborem dne 26.1.2012. Starosta stručně komentoval rozpočtové 
úpravy podle jednotlivých položek. Do rozpravy se nikdo nezapojil. 
 
Pan Čahoj citoval návrh na usnesení, které ZMČ vzalo na vědomí. ZMČ bere na vědomí 2. část rozpočtových úprav za 12/2011, které byly realizo-
vány na základě schválení starosty MČ v souladu s přijatým usnesením č. 19/2-2 ze dne 19.12.2011:

ROZPOČTOVÉ ÚPRAVY za 12/2011 – 2. část  

V příjmové části rozpočtu:
+781 000,- zapojení inv. dotace na zateplení bytového domu Radotínská  Pol 4213
  (Zelená úsporám – SFŽP) s použitím UZ 90909
Celkem: 781 000,-

Ve výdajové části rozpočtu:
+     5 000,- navýšení prostředků na kulturu    OdPa 3319 Pol 5169
-      5 000,- snížení prostředků na tisk Chuchelského zpravodaje  OdPa 3349 Pol 5169
+   12 500,- navýšení rezervy z vrácené daně z příjmů za rok 2010  OdPa 6171 Pol 5901
-    12 500,- snížení prostředků na příspěvek ZŠ (Mikulášská)    OdPa 3113 Pol 5331
+ 781 000,- zapojení inv.dotace na zateplení byt.domu Radotínská – rezerva OdPa 3612 Pol 5901
  (Zelená úsporám – SFŽP) – čerpání proběhlo v roce 2010
Celkem: 781 000,-

7.2. Předseda fi nančního výboru seznámil přítomné se žádostí ZO Českého zahrádkářského svazu o poskytnutí fi nančního příspěvku pro rok 2012 a 
s pozitivním stanoviskem fi nančního výboru ze dne 26.1.2012. Do rozpravy se nikdo nezapojil. 

Starosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: ZMČ schvaluje, na základě doporučení fi nančního výboru ze dne 26.1.2012, poskytnutí fi nanč-
ního příspěvku pro ZO Českého zahrádkářského svazu na rok 2012 ve výši 5.000,- Kč.
Hlasování:
Pro:  6 (Melichar, Vokurka, Petr, Čahoj, Benčat, Kozický)
Proti:  0 
Zdrželi se:  0 
Zodpovídá:     odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)   Termín: ihned 

7.3. Předseda fi nančního výboru seznámil přítomné s návrhem na poskytnutí fi nančních odměn pro členy výborů ZMČ a přestupkové komise za rok 
2011 a s pozitivním stanoviskem fi nančního výboru ze dne 26.1.2012. 
Starosta zahájil rozpravu – jména diskutujících: Vokurka. Předmět rozpravy: praktické rozdělení fi nančních odměn členům výborů nebo komise v 
případě jejich členství, které netrvalo po celý kalendářní rok. Po skončení rozpravy dal starosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení: ZMČ ruší 
usnesení č. 19/10-4 ze dne 19.12.2011 a schvaluje, na základě doporučení fi nančního výboru ze dne 26.1.2012, poskytnutí fi nančních odměn za rok 
2011 členům výborů ZMČ a přestupkové komise ve výši 1.000,- Kč na člena výboru (komise). Předsedové výborů a předsedkyně přestupkové komise 
odměny rozdělí podle docházky jednotlivých členů a do poloviny měsíce února předají tajemníkovi ÚMČ seznam s uvedením jména, příjmení, data 
narození, místa trvalého pobytu a výše přiznaných odměn.  
Hlasování:
Pro:  6 (Melichar, Vokurka, Petr, Čahoj, Benčat, Kozický)
Proti:  0 
Zdrželi se:  0 
Zodpovídá:   předsedové výborů ZMČ, předsedkyně přestupkové komise,      
                    tajemník ÚMČ, odbor účetnictví a správy majetku (pozemky) Termín: 14.2.2012
7.4. Předseda fi nančního výboru seznámil přítomné s návrhem na snížení ceny knihy Malá a Velká Chuchle o 20 % a s pozitivním stanoviskem 
fi nančního výboru ze dne 26.1.2012.  
Starosta zahájil rozpravu – jména diskutujících: Melichar, Petr. Předmět rozpravy: počet výtisků, uskladnění a možnosti propagace knihy včetně její 
nabídky k prodeji resp. darování z důvodu prezentace MČ úřadům resp. organizacím. Po skončení rozpravy dal starosta hlasovat o předloženém návrhu 



usnesení: ZMČ schvaluje, na základě doporučení fi nančního výboru ze dne 26.1.2012, snížení prodejní ceny knihy Malá a Velká Chuchle o 20%, tj. ze 
335,- Kč na 268,- Kč.      
Hlasování:
Pro:  6 (Melichar, Vokurka, Petr, Čahoj, Benčat, Kozický)
Proti:  0 
Zdrželi se: 0 
Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)   Termín: průběžně 
7.5. Tajemník ÚMČ seznámil přítomné s Opatřením tajemníka č. 3/2011 týkající se evidence a účtování o dlouhodobém majetku a Opatřením tajem-
níka č. 4/2011 týkající se správy a vymáhání pohledávek MČ Praha – Velká Chuchle a jí zřízených organizačních složek zpracovaných vzhledem k 
přijetí nové legislativy v oblasti účetnictví. Do rozpravy se nikdo nezapojil. Pan Schulz citoval návrh na usnesení, které ZMČ vzalo na vědomí. 
ZMČ bere na vědomí tajemníkem ÚMČ zpracované a starostou MČ schválené Opatření tajemníka č. 3/2011 týkající se vedení evidence a účtování o 
dlouhodobém majetku s účinností dnem 30.12.2011, které v plném rozsahu nahradilo Opatření tajemnice č. 39/2010 a Opatření tajemníka č. 4/2011 
týkající se správy a vymáhání pohledávek MČ Praha – Velká Chuchle a jí zřízených organizačních složek s účinností dnem 30.12.2011, které v plném 
rozsahu nahradilo Opatření tajemnice č. 41/2010. 

K bodu 8  - majetkové záležitosti

8.1. Předseda výboru majetku obce seznámil přítomné s návrhem darovací smlouvy týkající se nábytku na vybavení kulturního stacionáře pro seni-
ory a s pozitivním stanoviskem výboru majetku obce ze dne 18.1.2012. Do rozpravy se nikdo nezapojil. Starosta dal hlasovat o předloženém návrhu 
usnesení: ZMČ schvaluje, na základě doporučení výboru majetku obce ze dne 18.1.2012, uzavření darovací smlouvy mezi společností Quick Offi ce 
s.r.o., Malinová 1662/5, 106 00 Praha 10 a MČ Praha – Velká Chuchle týkající se nábytku na vybavení kulturního stacionáře pro seniory v celkové 
hodnotě 32.100,- Kč bez DPH. 
Hlasování: 
Pro:  6 (Melichar, Vokurka, Petr, Čahoj, Benčat, Kozický)
Proti:  0 
Zdrželi se: 0 
Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)   Termín: ihned 

8.2. Předseda výboru majetku obce přednesl návrh na pronájem 6m2 před restaurací U Václava z důvodů stavby zimní zahrady panu J.J. a doporučení 
výboru majetku obce ze dne 18.1.2012. Do rozpravy se nikdo nezapojil. Starosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: ZMČ schvaluje, na základě 
doporučení výboru majetku obce ze dne 18.1.2012, uzavření nájemní smlouvy na část obecního pozemku (o výměře 6m2) parc.č. 1158 v k.ú. Velká Chuch-
le v ulici Starochuchelská u objektu č. 16/9 s panem J.J. na 2 roky za cenu 840,- Kč/m2/rok s tříměsíční výpovědní lhůtou a s účinností od 1.2.2012. 
Hlasování:
Pro:  6 (Melichar, Vokurka, Petr, Čahoj, Benčat, Kozický)
Proti:  0 
Zdrželi se: 0  
Zodpovídá: odbor smluv, daní a poplatků  Termín: ihned

K bodu 9 – stavební záležitosti (námitky k celoměstsky významným změnám III – 2746)

Zástupce starosty informoval přítomné o průběhu a obsahu celoměstsky významné změny ÚP III – Z2746 a doporučení výboru stavebního a územ-
ního plánu ze dne 23.1.2012 k zaslání konkrétních námitek OÚP MHMP.Do rozpravy se nikdo nezapojil.  
Starosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: ZMČ schvaluje, na základě doporučení výboru stavebního a územního plánu ze dne 23.1.2012, 
zaslání námitek k celoměstsky významné změně III ÚP (Z 2746) takto: a. žádáme o prověření vyznačené průtočné oblasti na dostihovém závodišti - 
na závodišti je ovál pro klusáky, který zřejmě proudění vody ovlivní, propustek pod Strakonickou má omezenou funkci, z hlediska protipovodňové ochra-
ny je nutné propustek opět výškově upravit, tak aby svoji funkci plnil, b. žádáme prověřit vyznačení průtočné oblasti potoka Vrutice v lokalitě v Dolích, 
protože se domníváme, že vyznačení neodpovídá realitě (především se jedná o pozemky, které jsou zastavěné a niveletou jsou výše, než je okolní 
komunikace), c. nesouhlasíme s vyznačením suchého poldru v lokalitě Libři – na přítoku potoka Vrutice ve vyznačené podobě (poldr je vyznačen i na 
soukromých pozemcích, velikost hráze by nenávratně narušila krajinářsky hodnotnou část městské části) a navrhujeme místo jediného poldru počítat 
s více kaskádovitými poldry, které by nezasahovaly do soukromých pozemků, toto řešení by bylo i bezesporu mnohem citlivější k celkovému okolí.
Hlasování:
Pro:  6 (Melichar, Vokurka, Petr, Čahoj, Benčat, Kozický)
Proti:  0 
Zdrželi se: 0 
Zodpovídá: zástupce starosty, odbor stavební a správy majetku (budovy, haly, stavby)   Termín: ihned 

K bodu 10 – informace z kontrolního výboru

Starosta informoval přítomné o emailové omluvě z pondělního jednání zastupitelstva a zároveň žádosti Mgr. Gabriely Dudášové ze dne 29.1.2012 o 
stažení bodu z programu jednání, který se týká podnětů kontrolního výboru a jeho přesunutí na příští jednání zastupitelstva MČ.

K bodu 11 - různé

11.1. Starosta informoval přítomné o podaných podnětech kontrolnímu výboru ZMČ panem Vladimírem Kozákem v období od 20.12.2011 do 
18.1.2012. ZMČ bere na vědomí podněty pana Vladimíra Kozáka, Velká Chuchle 421, 159 00 Praha 5 k prošetření schváleného rozpočtu MČ ze dne 
20.12.2011 a jeho doplnění ze dne 27.12.2011 (evidováno pod č.j. 2695/2011), podněty k prošetření vyřizování příspěvků umístěných na ofi ciálním 
webu MČ ze dne 2.1.2012 a jeho doplnění ze dne 22.1.2012 (evidováno pod č.j. 5/2012), podnět ve věci platnosti volby zástupce starosty ze dne 
6.1.2012 (evidováno pod č.j. 58/2012) a podnět ve věci neplnění řádného výkonu funkce starostou Melicharem a zastupitelem Vokurkou ze dne 18.1. 
(evidováno pod č.j. 154/2012) předložené předsedkyni kontrolního výboru ZMČ. 
11.2. Starosta informoval přítomné o písemném sdělení Odboru dopravy MHMP týkající se podané Petice občanů proti zrušení linky č. 172.
ZMČ bere na vědomí negativní reakci ředitele Odboru dopravy MHMP ze dne 17.1.2012 (č.j. 12368/2012) na předloženou Petici občanů proti zrušení linky č. 172.
11.3. Starosta informoval přítomné o sdělení regionálního ředitele České pošty, s.p. týkající se dalšího provozu místní pošty a záměru zde umístit bankomat.  
ZMČ bere na vědomí emailovou informaci ředitele České pošty, s.p. regionu Praha pana Ing. Jindřicha Outlého ze dne 24.1.2012 po jeho osobní 
návštěvě ve Velké Chuchli o tom, že není naprosto žádný důvod k úvahám o rušení místní pošty apod. 
11.4. Starosta seznámil přítomné s přehledem obdržených darů v roce 2011.
ZMČ bere na vědomí přehled dárců a celkovou výši přijatých darů MČ (907.638,- Kč) na konkrétní účely v roce 2011 zpracovaný odborem účetnictví 
a správy majetku (pozemky) ÚMČ.
11.5. Starosta seznámil přítomné s žádostí pořadatele VI. ročníku sportovní akce „Czech BIGMAN FESTIVAL – PRAHA 2012“ o převzetí záštity MČ 
Praha – Velká Chuchle.
ZMČ schvaluje převzetí záštity MČ Praha – Velká Chuchle na VI. ročníkem „Czech BIGMAN FESTIVAL – PRAHA 2012“, jehož součástí je závod Mi-
strovství světa BIGMAN (kombinace dlouhého a terénního triatlonu) a závod Czech BIGMAN, který je součástí světové série WORLD TRIATHLETE 
1, který se bude konat ve dnech 26.6. – 6.7.2012. 
Hlasování:
Pro:  6 (Melichar, Vokurka, Petr, Čahoj, Benčat, Kozický)
Proti:  0 
Zdrželi se: 0 
Zodpovídá: starosta, odbor vnitřní správy a sociálních věcí  Termín:  27.2.2012

Starosta dal následně prostor k diskuzi, resp. předložení informací, případně dotazů, námětů apod. Pan Špaňhel (veřejnost) citoval email paní Felixo-
vé týkající se podaných námitek k zápisu č. 19/2011 z minulého zasedání ZMČ – starosta následně upozornil, že na úvod dnešního zasedání již bylo 
konstatováno jejich projednání na nejbližším (únorovém) zasedání ZMČ. Vzhledem k tomu, že se již nikdo další nepřihlásil ke slovu, ukončil starosta 
dnešní zasedání ZMČ, a to v 19.27 hodin.

Zapsal: Ing. Vilém Schulz, Mgr. Martin Melichar - starosta MČ   Ověřovatelé zápisu: David Vokurka, Tomáš Benčat 


